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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért nem tesz semmit az Alsó-Tisza-vidéki Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Víz-
ügyi Felügyelőség a HÓD-MEZŐGAZDA Zrt. paléi sertéstelepének bűzkibocsátása ellen ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Fodor Gábor miniszter úr -
hoz . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hódmezővásárhelyen, a belterület határától észak-nyugati irányban éves szinten
20.000 db hízó kibocsátású sertéstelep m űködik . A telep tartástechnológiájára az egyes állat -
tartó épületek egyszerre történő ürítése és telepítése a jellemző . Ezek az épületek diffúz lég-
szennyező forrásként üzemelnek, olyan légszennyez ő anyagokat kibocsátva, mint a metán, a z
ammónia, dinitrogén-oxidok, valamint az összetev őivel egyértelműen meg nem határozható
bűzanyagok .

A telephelyen alkalmazott technológiák közismerten nem felelnek meg mindenben a
gazdaságossági szempontok szerinti legésszer űbb, és a környezet védelmét leghatékonyabban
biztosító technológiák követelményeinek . Az állattartó telepre kiadott egységes környezet -
használati engedély — ami tartalmazza a tevékenység ellen őrzésének, végzésének és működte-
tésének pontos megjelölését — előírásait a jelzett szakhatóságnak kellene betartatnia, különös
figyelemmel arra a jogszabályi rendelkezésre, hogy a terület üzemeltet őjének az elérhető leg-
jobb technika alkalmazásával meg kell akadályozni, hogy a lakosságot zavaró b űz kerüljön a
környezetbe .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiek ellenére a sertéstelep működéséből eredően Hódmezővásárhely lakosait tar-
tós bűzhatás terheli, s a sorozatos lakossági panaszok ellenére az illetékes környezetvédelm i
hatóság nem tesz semmit, legfeljebb levélben megígéri, hogy „tekintettel a lakosságot zavar ó
bűzkibocsátásra, a jövőben a sertéstelep üzemelését fokozottan ellenőrizni fogják” . Szeretnék
tehát választ kapni arra, hogy városunk lakóinak miért és még meddig kell elviselnie a sertés -
telep bűzét .

Budapest, 2007 . szeptember 25 .

Dr. Lázár János
Fidesz — Magyar Polgári Szövetség

Várom megtisztel ő válaszát .
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